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El Talent & Knowledge Congress posa el focus en les persones

La participació, la col·laboració i especialment les persones.
Aquests són els eixos en què s'han mogut les conferències del
Talent & Knowledge Congress, celebrat entre aquest
divendres i dissabte a l'Esade Creapolis de Sant Cugat. En la
primera edició del congrés, la Fundació Impulsa Talentum
XXI ha organitzat diverses taules rodones amb convidats com
Sor Lucia Caram, Pilarin Bayés,  Xavier Sala-i-Martín,
Andreu Mas-Colell o Judit Giró. Amb la intervenció de
cadascun d'ells, s'ha parlat de gestió de coneixement i de
talent, però sempre sota el paraigua de posar les persones al
centre.

Juntament amb Josep Ametller i Iván González, Mas-Colell, Caram, Giró i Bayés han fet les seves xerrades
després de recollir els Premis d'Honor Talent Cambra. Uns premis, que enguany s'han reivindicat com a
paritaris. Giró ho ha recalcat després afirmant que "com a societat, arribarem cada vegada a ser més paritària. I
és el que està passant perquè és allò que és just i normal que passi, i el que estic convençuda que acabarà
passant. El futur no és tan lluny, sinó que és una mica ara ja".

Per la seva banda, Bayés s'ha mostrat molt contenta de participar en el congrés: "m’he sentit una mica com el
dia que em convidaven a jugar al pati dels grans. Perquè jo, tota la meva vida, fa més de 60 anys, treballo pels
nens i en un món que és molt de nens. I avui m’ha agradat molt venir aquí i sentir les petites i grans empreses:
de la gent que té la missió de guanyar calés i de fer empreses importants, que la seva preocupació també és
fer-ho de manera ètica i pensant en les persones". De manera similar, Caram ha subratllat la necessitat
d'humanitzar la humanitat: "veure que hi ha gent que pensa en les persones. I veure que tota la innovació, la
tecnologia i el negoci serveix per servir les persones i fer un món més humà. Això té tot el sentit".

La segona taula del matí de dissabte s'ha dedicat a l'anàlisi i la reflexió del talent i el coneixement amb una
visió de futur. En aquest cas, el col·loqui ha anat a càrrec de Michael Blackman, Xavier Sala-i-Martín, Judith
Palmés, Oriol Amat i Esteve Almirall. Un dels temes que ha destacat l'economista i professor de la Universitat
de Colúmbia ha estat la importància del sistema educatiu, pensant en els infants: "el que hem de fer és canviar
el sistema educatiu i, en lloc d’ensenyar professions, ensenyar capacitacions que permetin als joves sobreviure
al llarg de la seva vida. Això vol dir potenciar la creativitat, la curiositat...".

El vicepresident del Govern, Jordi Puigneró, ha estat l'encarregat de cloure el congrés. Pel també conseller de
Polítiques Digitals i Territori, "fins que no hi ha una adopció generalitzada de la importància que poden tenir
per poder desenvolupar i ser competitius aquest tipus d’eines i tecnologies, resulta que al final el principal
escull en què es troben les empreses i la societat és la capacitat d’accedir a aquest tipus de mitjans. És per això
que cal focalitzar molt en el vessant humà de la tecnologia des de la perspectiva de la seva adopció".

Judit Giró: Perquè nosaltres com a societat, arribarem cada vegada a ser més paritària. I és el que està
passant perquè és allò que és just i normal que passi, i el que estic convençuda que acabarà passant. El
futur no és tan lluny, sinó que és una mica ara ja
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Pilarin Bayés: M’he sentit una mica com el dia que em convidaven a jugar al pati dels grans. Perquè jo,
tota la meva vida, fa més de 60 anys, treballo pels nens i en un món que és molt de nens. I avui m’ha
agradat molt venir aquí i sentir les petites i grans empreses: de la gent que té la missió de guanyar calés
i de fer empreses importants, que la seva preocupació també és fer-ho de manera ètica i pensant en les
persones 

Sor Lucia Caram: Veure que hi ha gent que pensa en les persones. I veure que tota la innovació, la
tecnologia i el negoci serveix per servir les persones i fer un món més humà. Això té tot el sentit 

Xavier Sala-i-Martín: El que hem de fer és canviar el sistema educatiu i, en lloc d’ensenyar professions,
ensenyar capacitacions que permetin als joves sobreviure al llarg de la seva vida. Això vol dir potenciar
la creativitat, la curiositat...

Jordi Puigneró: Fins que no hi ha una adopció generalitzada per part de la gent de la importància que
poden tenir per poder desenvolupar i ser competitius aquest tipus d’eines i tecnologies, resulta que al
final el principal escull en què es troben les empreses i la societat és la capacitat d’accedir a aquest tipus
de mitjans. I per això cal focalitzar molt el focus en el vessant humà de la tecnologia des de la
perspectiva de la seva adopció 
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